
Skolebestyrelsesmøde  
Mødeinformation  

Dato  10.12.2024  Tidspunkt  17.00-19.30 

Deltagere  Malene Kruhl, Forældrerepræsentant  

Lars Bo Ørting, Forældrerepræsentant  

Kim Løffgren, Forældrerepræsentant  

Marlene Lundegaard, Forældrerepræsentant  

Pernille Holmboe, Forældrerepræsentant  

Frederik og Christian, Elevrepræsentanter  

Kirsten Faddy, Medarbejderrepræsentant  

Ditte Schultz, Medarbejderrepræsentant  

Gitte Nielsen, Skoleleder  

Gæster  Louise Videler, Ledelsesrepræsentant 

Afbud  Martin Astrup dam, Forældrerepræsentant  

Lisa Fonnesbæk, Forældrerepræsentant  
Gitte Hjortshøj, Ledelsesrepræsentant 

Mødeleder  Marlene Lundegaard  Referent  Louise Videler og Gitte Nielsen 

 

 

Tidsramme  Punkt  Ansvarlig  

17.00-17.15 O D B 

Velkomst  

• Velkommen til Kim  

• Godkendelse af referat fra seneste møde  

Referatet er godkendt 

 

• Punkter til eventuelt  

• Kort info fra Skole og Forældres landsmøde  

- Marlene deltog. Der sker meget politisk og der er en lokal 
forening i Aarhus.  

- Tilsyn, der var konkrete ideer til, hvordan man kan lave et tilsyns-
set up, så det kører af sig selv.  

- Skole og forældre har et samarbejde med Egmont-fonden. 
Marlene har meldt bestyrelsen til et kursus den 27.2.25. Marlene 
prøver at flytte kurset til den 18.2.25, så dette træder i stedet for 

Marlene 



bestyrelsesmødet.  

Forberedelse: Læs referat fra seneste møde 
 
 
 

17.15-17.45 O D B 

Opsamling - Årligt fællesmøde  

• Evaluering af mødet – form og indhold  

- Det gik fint. Vi havde valgt, at det var fokus på information. Næste 
gang kunne vi have mere dialog. Der var god stemning og vi har 
fået gode tilbagemeldinger. Jesper holdt et godt oplæg. Der var 38 
tilmeldte, ikke alle mødte frem. Før i tiden har forældrerådene 
deltaget.  

• Opsamling på tilbagemeldinger og feedback  

- Generelt stor tilfredshed med ledelse og personale.  
- Kommunikation 
- Trivsel i et positivt lys 
- Bygninger og toiletter fylder mindre end før 
- Madordning  
- Forældrekursus for nye forældre 

De markerede punkter tænkes ind i fremtiden. 

 

• Er der noget vi skal holde fast i/ændre i forhold til næste år?  

- Vi vurderer hvert år, hvordan det giver bedst mening mødet 
holdes.  
 

Marlene 

Forberedelse: Læs Bilag 1 - Feedback fra Årligt Fællesmøde 

17.45-18.10 O D B 

Information om skolens drift  

• Eleverne  

- Juleklippedag, elevrådene sætter rammer/kriterier og vurderer 
hvilke klasser, der vinder. Vinderne kåres den 20.december 

- Der var flere forældre med og det var hyggeligt. 

• Medarbejderne  

- Juleklippedag var en god dag. 

Gitte 



- Det lille elevråd har lavet nytårsbingo den 3.januar 
- Lucia er på fredag den 13.december og det er 5.årgang, der går 

Lucia.  
- 2. årgang viser krybbespil.  
- Trinbrættet har afholdt aftenklub i SFO med nisseløb og 

risengrød. 
- På torsdag er der julehygge med æbleskiver i SFO for forældre og 

børn. 
 

• Administration og ledelse, herunder skoleudviklingssamtaler 

og ordens- og værdiregelsæt. 

 

- Skoleudviklingssamtale 10. april 2025 13.30-15.30 

- Ordens- og værdiregelsæt – proces for formidling 

o Sendt ud maj/juni 2024 (lige da det var færdigt) 

o Formidlet i nyhedsbrev og sendt ud primo august 
2024 

o Formidlet på fællessamling for elever august 2024 

o Alle lærere har omtalt ordens- og værdiregelsæt på 
et bestemt tidspunkt i første uge ude i klasser 

o Formidlet på forældremøder aug/sep. ved 
pæd.ledere 2024 

o Formidlet på dialogmøde november 2024 

- Folkeskolens kvalitetsprogram 

- Nyt lønsystem og fix og Flex 

- Ansættelse af inklusionsvejleder- Susanne startede den 
3.december og er allerede kommet godt i gang.  

 

18.10-18.25  Pause  Martin 

 

 

Skolebestyrelsesmøde  
18.25-18.40 O D B 

Den fritidspædagogiske vision  

I skolens samlede virksomhed bidrager SFO’en med en fritidspædagogisk  
vinkel. I Aarhus kommune er der udarbejdet en fælles fritidspædagogisk  
vision. Ditte og Gitte vil præsentere hvordan vi arbejder med den på 
Malling  Skole.  

Indtil nu har vi: 

• P-møder om mål- og indholdsprocessens indhold lokalt her i 
SFO’en 

• Gruppedrøftelser med tanker og ideer – hvordan gør vi det og 

Ditte og   

Gitte 



hvad vil vi gerne på sigt 

• Hver gruppe har formuleret nedslag til de forskellige tematikker 

• FPL og Indskolingsleder har samlet trådene 

Næste skridt: 

• Mål- og indholdsbeskrivelsen skal tilbage i p-gruppen 

• Kompetenceudvikling – VIA Deltagelsesmuligheder for alle – alle 
pædagoger deltager 18.4.24 

• Skoleåret 24-25 – tema ‘Børnefællesskaber’ 

• Deltagelsesmuligheder for alle 

 

Se evtentuelt: Bilag 2 – Fælles fritidspædagogisk vision – SFO 

18.40-18.55 O D B 

Faglig og social trivsel – indskoling og SFO  

Hvad rører sig i SFO’en? Hvilke temaer er børn, personale og forældre  

optagede af? Hvordan går det med den faglige og sociale trivsel? 

Herunder: • En succeshistorie fra arbejdet med faglig og/eller social 

trivsel • Et område eller en indsats hvor der pt. er særligt fokus på faglig  

og/eller social trivsel   

 

- Louise præsenterer, hvad der virker ind i faglig og social trivsel 

– stationsundervisning i indskolingen. 

- Børnene siger: 

o Jeg får hurtigere hjælp 
o Det er rart at bevæge sig 

o Det er også lidt svært at flytte sig flere gange, men det 
er også rart at der altid er nogen, der kan hjælpe mig 

o Jeg har fået nye kammerater 

o Det er sjovt og hyggeligt 

o Det er rart at arbejde sammen 

 

Hvad udfordrer: 

- Udadreagerende børn – og hvordan vi får alle børn med i 

fællesskabet. 

- Vi laver forskellige løsninger – et barn har været glad for at 
være inde til gymnastiksalen, selvom eleven ikke var 

deltagende, da idræt udfordrer. 

 

Louise og   

Ditte 



18.55-19.15 O D B 

Samarbejde med SFO-forældreråd  

Hvordan sætter vi rammerne for et godt samarbejde mellem 
SFO forældreråd og Skolebestyrelse.  

• Status på arbejdet i SFO-forældrerådet  

- Det har været svært at få etableret et SFO-forældreråd i år. På 
dagens møde var der tre forældre. Der har været afholdt to møder i 
indeværende skoleår 

 

• Har SFO-forældrerådet ønsker/forslag til samarbejdet?  

 

• Hvad har skolebestyrelsen af ønsker til samarbejdet?   

- At SFO-forældrerådet bliver bestyrelsens forlængede arm. 
 

• Skal vi reformulere samarbejdsaftalen?  

- Der skal laves en samarbejdsaftalen (en slags forretningsorden). 
Rammerne for sfo-forældrerådet og indsatser for dette skoleår. 

- Information om SFO’ens dagligdag og pædagogiske praksis i SFO’en 
og SFO forældrerådets rolle og synlighed. 

- Der er blevet byttet rundt på nogle af tematikkerne i 
samarbejdsaftalen. 

 

- Der er 4 møder om året og fokus i år bliver på, hvordan lærer vi 
hinanden at kende og får udbredt kendskabet til forældrerådet. 

 

- Malene er blevet forperson og Marlene er blevet næstforperson. 
De har en plan for at have et fælles forum. 

 

 

Refleksioner i rummet: 

- Kan vi fange forældre tidligere, så flere kommer til at deltage i sfo-
forældrerådet. 

- Tydeliggøre, hvilken indflydelse at man har i rådet. 
- Det skal ikke kun være et pasningstilbud – vi skal være den bedste 

sfo, vi overhovedet kan – det viser 
forældretilfredshedsundersøgelsen også, at vi er. Vi skal være 
tydeligere på fortællingen bag de aktiviteter, der ligger bag 
dagligdagen i sfo’en. 

 

- Skal vi lave videoer med Ditte? 
- Skal der være mere tid til pædagogerne på forældremøderne? 
- Skal der laves forældremøder i sfo’en? 

 

Louise og   

Marlene 

Forberedelse: Læs Bilag 3 – 2023 samarbejdsaftale med SFO-
forældreråd Se eventuelt: Side 9 og 10 i Bilag 4 – Inspirationshæfte til 
SFO-forældreråd 



19.15-19.30  Eventuelt 
O D B 

- Vi skal blive bedre til at lukke for infotavlen i personalerummet. 
- Førstehjælp i skolen – Vi er opmærksomme på det og er i gang 

med at uddanne personale, der kan varetage opgaven.  

- Bestyrelsen vil evt. gerne høre om, hvordan der undervises i 
seksualundervisning.

  

Marlene 

 

 

O  Orientering 

D  Drøftelse 

B  Beslutning 

 

 


